



Dokumentdatum: 2021-04-26

Utskriftsdatum: 2021-04-27

ARKTIS PROGRAMFÖRENING
PROTOKOLL VECKOMÖTE

§ 1. MÖTET ÖPPNAS

Mötet öppnat 12.02

§ 2. VAL AV ORDFÖRANDE, SEKRETERARE OCH JUSTERARE

Ludvig Lundin vald till ordförande

Elin Modig vald till sekreterare

Stina Röken vald till justerare

§ 3. MÖTETS BEHÖRIGHET

Mötet finnes behörigt

§ 4. PUBLICERING AV TIDIGARE HANDLINGAR

§ 5. PUBLICERING PÅ INTERNET

Godkändes att mötesprotokollet publiceras på Arktis hemsida

§ 6. NÄRVARANDE

Styrelse: Wilma Karlsson, Stina Röken, Ludvig Lundin, Oskar Lönn, Elin Modig, Moa Håkansson, Fanny Erstem

§ 7. ÄNDRINGAR I DAGORDNING

§ 8. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING

Dagordning fastställd

§ 9. RAPPORTERING

- Ordförande

- Workshop filmning
 - Kommer få tillgång materialet som presenterades under mötet.
- Instatakeover
 - Jobbat med planering inför Arktis instagram takeover.
- Nästa år
 - En intervju till kommer hållas, genomförs så snart som möjligt.
- Verksamhetsplan

- Vice ordförande

- Intervjuer, poster till styrelsen.



Dokumentdatum: 2021-04-26

Utskriftsdatum: 2021-04-27

- **Ekonomiansvarig**
 - Uppdatering ekonomin
 - ABF
 - Möte i veckan.
 - izettle
 - Mer komplicerat än vad som vi först trodde.
 - Broschyrer till fika
 - Rekrytering

- **Utbildningsansvarig**

- **Eventansvarig**

- **Resansvarig**

- **Näringslivsansvarig (ej närvarande)**

- **Informationsansvarig**
 - Uppdatering om affisch
 - Fortsatt jobb.

- **Administrationsansvarig**

§ 10. DISKUSSION

Överlämning (Wilma)

- Hur gör vi med överlämning? När ska sista datum vara för att skriva klart överlämningen? Ska vi ha någon gemensam överlämning?
 - Samtliga i styrelsen måste ha skrivit sin överlämning innan årsmötet.
 - Bestämma datum för den gemensamma överlämningen. Preliminärt 20 maj.

- **Programtröja (Wilma)**
 - Intresset verkade finnas för en programtröja. Hur tycker ni att vi ska gå tillväga? Kan hålla i projektet men vill bolla lite ideér!
 - Styrelsen bestämmer riktlinjer. Inkludera medlemmarna.



Dokumentdatum: 2021-04-26

Utskriftsdatum: 2021-04-27

- Studios i biblioteket (Wilma)

- "Vi på Universitetsbiblioteket skulle vilja komma i kontakt med er för att diskutera möjligheter för er att använda våra studios för er verksamhet under eftermiddagar/kvällar. Har ni möjlighet att mötas på Zoom inom de närmaste 2 veckorna?"
- Är detta något vi är intresserade utav? Förslag på dagar/tider för zoom-möte?
 - Intresset finns, svar med förslag på datum.

- Fikan på onsdag (Moa)

- Behövs den egentligen, vi är ju fullt styre om alla som sökt fortfarande vill (till och med en för mycket)
- Vill vi marknadsföra det på instagram? pga corona
 - Utomhusaktivitet, följer restriktionerna. Trevligt för medlemmarna att få fika.

§ 11. ÖVRIGA FRÅGOR

- Intervjuerna till styrelsen, vilka poster är satta?

§ 12. BESLUT

Ludvig Lundin föreslår mötet

att bestämma datumet för Årsmöte 2 till tisdagen 11 maj 2021.

Styrelsen beslutar

att bestämma datumet för Årsmöte 2 till tisdagen 11 maj 2021.

§ 13. NÄSTA MÖTE

3 Maj 12.00. Online möte via zoom.

§ 14. MÖTETS AVSLUTANDE

Mötet avslutat 12.56